
Z á p i s  
ze 17. zasedání Akademického senátu UHK dne 28. března 2007  

 
Přítomni: Ing. Radocha, dr. Brandejs, Mgr. Lounek, Ing. Čech, Ing. Dittrichová,  
 Ing. Feltl, doc. Hruška, dr. Chrzová, dr. Joukl, dr. Kühnová, dr. Musilová, R. Kravčík,  
R. Šimek, K. Levínská, K. Marková, J. Polák, B. Stoklasová, P. Vránková, L. 
Zilvarová, 
Omluveni: J. Němeček, Mgr. Málek, J. Kubíček, R. Kysilková, dr. Mervart  
Hosté: doc. Hynek, Ing. Valová, Mgr. Springerová, Ing. Bednářová, prof. Bílek, doc. 
Mikulecká, doc. Jedličková, Ing. Klik 
 
 
Průběh zasedání řídil předseda AS UHK Ing. Karol Radocha, který členům senátu 
předložil níže uvedený program jednání k vyjádření.  
 

1. Novela Disciplinárního řádu FHS 
2. Rozpočet UHK 
3. Různé 
 

Všichni přítomní s navrženým programem zasedání vyslovili souhlas.   
 
 
1. Disciplinární řád FHS 
 
Mgr. Grulich, děkan FHS, představil novelu disciplinárního řádu FHS s podrobným 
vysvětlením.  
 
V diskusi vystoupili Ing. Feltl, prof. Bílek, Mgr. Lounek, Ing. Bednářová,  
Mgr.  Springerová, PhDr. Brandejs, doc. Hruška, Ing. Radocha, RNDr. Kühnová a R. 
Šimek. 
Z diskuze vyplynula změna v čl. 2 písmeno f), vyškrtnutí slova „České republiky“, 
řešená obecně právními předpisy. 
Po krátké diskusi senát přistoupil k hlasování o schválení novely Disciplinárního řádu 
FHS. 
 
Hlasováno: 
 
Pro: 19, proti: 0, zdržel se: 0  
 
Závěr: Disciplinární řád FHS byl schválen.  
 
 
2. Rozpočet UHK 
 
S návrhem rozpočtu UHK předstoupil Ing. Klik. Seznámil přítomné s finančními 
prostředky pro rok 2007.  
 
V diskuzi se mimo jiné jednalo o opravě budovy č. 1, o údržbě výtahů a podlah na 
kolejích. 
 



RNDr. Kühnová vznesla dotaz ve věci zvyšování mezd zaměstnanců univerzity. 
V diskuzi k rozpočtu 2007 dále vystoupili doc. Hruška, doc. Mikulecká, Mgr. Lounek, 
Ing. Feltl, Ing. Bednářová, Ing. Radocha, PaedDr. Chrzová, R. Šimek, který také 
vznesl dotaz týkající se finanční podpory na činnost studentů.  
 
Senát neměl k návrhu závažnějších připomínek.  
 
Hlasováno: 
 
Pro: 18, proti: 0, zdržel se: 1 
 
Závěr: Rozpočet  UHK byl schválen. 
  
 
3. Různé 
   
3.1.  L. Zilvarová přednesla návrh na zorganizování neformálního setkání. 

 
3.2. Ing. Feltl vystoupil s námětem o doplněním člena legislativní komise namísto J. 
Kubíčka, který je toho času v cizině. 
 
3.3. prof. Bílek vystoupil s dotazem, zda je nutná písemná verze Výroční zprávy o 
činnosti UHK pro členy Akademického senátu. Akademický senát se dohodl, že 
výroční zpráva může být předložena pouze v elektronické formě. 
 
 
 
Usnesení: 
 
Akademický senát UHK  
 

1. Schvaluje:  
 

• novelu Disciplinárního řádu FHS v předloženém znění. 
• návrh rozpočtu UHK na rok 2007 v předloženém znění. 

 
 
Usnesení bylo schváleno jednomyslně.  
 

 
Ing. Karol Radocha, Ph.D. 

                                                                                             předseda AS UHK 
 
 

 
 
V Hradci Králové dne 10. dubna 2007    
Zapsala: Soňa Došková   
 
         



 
 


